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I’m watching TV                                                               دارم تلویزیون تماشا میکنم      
We can’t take this jacket back        نمیتونیم این کت رو پس بگیریم                                
I want to talk to you    میخوام باهات حرف بزنم                                                          
Difficult     مشکل                                                                                
Can you drive slowly?      میتونی یواش برونی؟                                                  
 
_______________________________________________________________ 
 
Three years ago  سه سال پیش                                                           
A few minutes ago                                                          پیشیه چند دقیقه 
Two days ago                                                                        دو روز پیش   
Four weeks ago                                                             چهار هفته پیش        
 
Have you seen this movie before?                          این فیلم رو قبلا دیدی؟ ( دیده ای ؟ )  
Yes I saw it four years ago                                           آره چهار سال پیش دیدمش 
 
What day is today?                                                     امروز چه روزیه؟ 
Today is Thursday                                                         امروز پنجشنبه است   
 
How many days are you going to stay here?   چند روز خیال داری اینجا بمونی؟     
I’m flying back tomorrow      فردا برگشتن پرواز میکنم                                             
Really?             جداً؟                                                                                       
 
Yes I have a meeting tomorrow afternoon              آره فردا عصر یه جلسه دارم 
I called my best friend in Iran    به بهترین دوستم در ایران تلفن کردم                                     
Two days ago                                                                    دو روز پیش 
 
He was very happy                                                        اون خیلی خوشحال بود 
Why was he happy?        چرا خوشحال بود؟                                                   
Because he’s coming to the US in February چون داره در فوریه میاد ایالت متحده         
 
When was the last time that you saw him?   آخرین بار کی بود دیدیش؟         
When was the last time you saw him? 
 
It was five years ago                                                      پنج سال پیش بود 
Is he coming alone?         تنها داره میاد؟                                            
Yes he is                                                                              جواب مثبت کوتاه          
 
Can you turn on the radio?  میتونی رادیو رو روشن کنی؟                                       
 
What are you doing right now?                                    همین الان داری چکار میکنی؟   
I’m watching TV                                                              دارم تلویزیون تماشا میکنم 
I’m watching a movie                                                       دارم یه فیلم تماشا میکنم    
 
Turn on the TV    تلویزیون رو روشن کن                                                                  
The TV is already on                                                          تلویزیون که روشنه  
 
Did you return your jacket?                                           کتت رو پس دادی؟   
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They didn’t take it back                                                    پسش نگرفتن    
 
I want to return this shirt                                             میخوام این پیرهن رو پس بدم         
When did you buy it?      ی خریدیش؟ک                                                   
I bought it six weeks ago                                                شش هفته پیش خریدمش    
 
I’m sorry we can’t take it back                                     متاسفم نمیتونیم پسش بگیریم      
But you can exchange it                                                  میتونید عوضش کنید   ولی 
 
Can I take a jacket instead?     میتونم به جاش یه کت بردارم؟                                       
Jackets are more expensive                                      کتها گرونترن     
 
Can you turn the TV off?  میتونی تلویزیون رو خاموش کنی؟                                                
Can you turn off the TV?   
 
Why? I’m watching a movie                                          چرا؟  من دارم یه فیلم تماشا میکنم    
 
I have to call my parents in Iran     من باید به والدینم تو ایران تلفن کنم                                 
I want to talk to them                                                         میخوام باهاشون حرف بزنم    
 
Did you talk to your son yesterday?  روز با پسرت حرف زدی؟ آیا دی                        
Yes, I talked to him yesterday                                     آره،  دیروز باهاش حرف زدم    
 
I’m talking to my wife now 
 
Talk to your children                                                        با بچه هات حرف بزن     
 
Where do you work?       کجا کار میکنی؟                                                  
I work for an insurance company                                واسه یه شرکت بیمه کار میکنم   
 
My job is very difficult                                                       کارم خیلی مشکله    
 
It’s expensive    گرونه                                                                    
It’s difficult                                                                              مشکله   
 
It’s sometimes difficult                                                    بعضی وقتا مشکله     
It’s sometimes difficult to talk to children بعضی وقتا مشکله با بچه ها حرف زدن                    
 
Is it difficult to speak Persian?  آیا فارسی صحبت کردن مشکله؟                                    
I don’t think so                                                                     فکر نکنم     
 Maybe, I don’t know                                                          شاید،  نمیدونم   
It’s not difficult at all                                                          اصلا مشکل نیست    
 
You talk too fast                                                                   شما زیادی تند حرف میزنید   
I can’t understand you                                                        نمیتونم بفهم چی میگید 
It’s difficult to understand you     فهمیدن شما مشکله                                    
 
Can you speak slowly please?                                   میتونید یواش صحبت کنید لطفاً؟ 
Sure                                                                                          حتماً    
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I’m sorry I spoke too fast        متاسفم زیادی تند صحبت کردم                                           
 
Can you drive slowly?     میتونی یواش برونی؟                                                  
 
 
 
 
 
 مکالمه                                                                                          
 _________________________________________________________________________ 
 
 
 سلام علی
A: Hi Ali               
 

چطوری؟  سلام کامران،  
B: Hi Kamran, How are you? 
 
 
 خوبم مرسی ، تو چطور؟ 
A: I’m fine thank you, and you?    
 
 
 خوبم مرسی
B: I’m fine thanks                
 
 
 خانوادت چطوره علی؟
A: How’s your family Ali?            
 

  
 .یه کتاب میخونهبچه هام دارن تلویزیون تماشا میکنن و خانمم داره ، خوبن

B: They’re fine, my children are watching TV, and my wife’s reading a book. 
 
 

 .میرسه ٨اون فردا ساعت   . علی من دیروز با مینا صحبت کردم.
A: Ali, I talked to Mina yesterday, she’s arriving at eight o'clock tomorrow. 
 
 

 کی اونو میرسونه؟ ، عالیه
B: Great, who’s going to pick her up? 
 
 

 تو میتونی اینکارو بکنی؟ ..من فردا جلسه دارم
A: I have a meeting tomorrow, can you do that? 
 
 

 .اونو برسونه بزار ببینم خانمم میتونه ، من فردا اینجا نیستم
B: I’m not here tomorrow, let me ask my wife if she can pick her up. 
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 سارا میتونی فردا مینارو از فرودگاه برسونیش؟
Sarah, can you pick Mina up from the airport tomorrow? 
 
 

میاد اینجا؟ داره آیا مینا  
C: Is Mina coming here? 
 
 

 .میرسه ٨اون ساعت  ، بله
B: Yes, she’s arriving at eight o'clock. 
 
 

 .ولی مطمئنن میتونم برسونمش ، به من نگفته بودی
C: You didn’t tell me that, but sure I can pick her up. 
 
 
 کامران
B: Kamran 
 
 
 بله
A: Yes 
 
 
.فردا سارا اونو میرسونتش  

B: Sarah is going to pick her up tomorrow. 
 
 

.مرسی ، خیلی خوبه  
A: Very good, thanks a lot. 
 
 
.خواهش میکنم  

B: You’re welcome.     
 
 

______________________________________________________________  
 
I was on vacation for three weeks        ه هفته مرخصی بودممن  س                        
 
Where did you go?                                                      کجا رفتی؟        
We went to England                                                           رفتیم به انگلستان  
 
Did you like it there?                                                        از اونجا خوشتون اومد؟   
Yes, it was great                                                                 آره،  عالی بود     
      
It was very difficult to drive there د                               اونجا خیلی سخت بو کردن رانندگی                     
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They drive on the left                                       ن                    اونا از سمت چپ میرون               
 
 
I’m used to it                                                                         بهش عادت دارم    
I was used to it                                                                       بهش عادت داشتم 
 
I’m not used to it       بهش عادت ندارم                                                            
I wasn’t used to it                                                                  بهش عادت نداشتم  
 
Can I turn off the TV?                                                     میتونم تلویزیون رو خاموش کنم؟      
No, I’m watching it                                                            نه، دارم تماشاش میکنم     
 
Did you write a letter to Ali?                                         به علی نامه نوشتی؟     
Did you write Ali a letter?  
 
Not yet                                                                                    هنوز نه    
Can you write it now?    آیا میتونی الان بنویسیش؟                                                     
 
I want to watch TV now 
You can’t watch TV                                                              نمیتونی تلویزیون تماشا کنی
 
Before you write a letter to Ali                                      ه نامه به علی بنویسی   قبل از اینکه ی 
Before you write Ali a letter 
 
 
 
 
 
 مکالمه                                                                                          
 _________________________________________________________________________ 
 
 
 
 سامان، آیا خانمت در رز ( سوپرمارکت رز ) کار میکنه؟ 
A: Saman, does your wife work at Ross?        
 
 

 چرا؟   .بله
B: Yes, she does. Why?             
 
 

 . ولی دوست دارم برش گردونم، پسرعموم علی دوهفته پیش برام یه پیراهن خرید 
A: My cousin Ali bought me a shirt two weeks ago, but I’d like to return it 
 
 
 آیا اون رو از رز ( سوپرمارکت رز ) خرید؟
B: Did he buy at Ross? 
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 بله.
A: Yes, he did. 
 
 

گردونی؟چرا میخوای برش   
B: Why do you want to return it?  
 
 

 ؟مبرش گردونپرسی که آیا میتونم از خانمت ب لطفاً میتونی  .سایز من فرق دارهچون 
A: Because I’m a different size, can you please ask your wife if I can take it back?   
 
 

 .بزنهگم بهت زنگ ببهش میتونم اون الان خونه نیست ولی 
B: She’s not home right now, but I can tell her to call you. 
 
 
 خیلی ممنون
A: Thanks a lot.  
 
 خیلی خواهش میکنم
B: You’re very welcome.  
 
 
 
____________________________________________________________________ 
 
 
 
Are the malls open tomorrow?                                  پاساژا فردا بازن؟     آیا
No, they’re closed.                                                              نه بسته اند 
 
Twenty five years ago                                                       بیست و پنج سال پیش  
 
This week                                                                         این هفته         
Last week                                                                           هفته گذشته       
Four days ago                                                               چهار روز پیش          
A few days ago                                                                 یه چند روز پیش      
 
Do you like flying? از پرواز کردن خوشت میاد؟                                                              
Yes, but I’d rather drive.                                                  میدم رانندگی کنم   آره،  ولی ترجیح  
 
I was in Iran last year                                                       من پارسال در ایران بودم   
When last year?     ی؟پارسال ک                                                             
 
Let me think                                                                          بذار فکر کنم    
I think it was in February     فکر میکنم در فوریه بود                                              
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Do you have Omid’s phone number?                     شماره تلفن امید رو داری؟    
Yes, I do.                                                                              جواب مثبت کوتاه    
 
Did Omid find a job?      امید کار پیدا کرد؟                                                   
I don’t know                                                                           نمیدونم    
 
When was the last time you talked to him?             ین بار کی بود باهاش حرف زدی؟آخر  
It was two weeks ago                                                      دو هفته پیش بود     
 
Let’s call him                                                                           بذار بهش تلفن کنیم
But we don’t have his phone number                      ولی شماره تلفنش رو نداریم     
 
I have his cellphone number                                     من شماره موبایلشو دارم       
I’m still looking for a job                                                    من هنوزم دنبال کار میگردم  
 
It’s difficult to find a job                                                       کار پیدا کردن مشکله
 
There’re many people looking for jobs افراد زیادی دنبال کار هستند                      
 
Do you have this jacket in blue?    شما این کت رو به رنگ آبی دارید؟                             
Yes, what’s your size?                                                   بله،  سایزتون چیه؟   
Medium     متوسط                                                                               
 
Here you are                                                                      بفرمایید      
How much is it?                                                                چنده؟     
Its forty- five dollars     چهل و پنج دلاره                                                        
 
But my father bought the same jacket for forty dollars.      ولی پدرم عین این کت رو چهل دلار خرید 
 
What size is your father? پدرتون چه سایزیه؟                                                                 
Small                                                                                                      کوچک     
 
Small sizes are usually cheaper than medium sizes            سایزهای کوچک معمولا ارزونتر از سایزهای متوسط هستن
 
 
 
______________________________________ 
 
Watch 
What 
Watch 
Watching 
I’m watching a movie 
Difficult 
Slow 
Slowly 
Please drive slowly 
___________________________________ 
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I have to talk to you                                                            باید باهات حرف بزنم  
I need to talk to you 
 
It’s difficult to drive this car                                        رانندگی کردن این ماشین مشکله       
 
This letter is in Persian                                                    این نامه به فارسیه    
It’s difficult for me to read it                                            واسم سخته بخونمش   
 
I understand English much better than before       گلیسی رو خیلی بهتر از قبل متوجه میشممن ان
 
I’m very happy for you                                                    من برات خیلی خوشحالم     
 


